

Date: 5 April 2020

التاريخ: 5 إبريل 2020م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Participation on the efforts made by Ministry of Health (MOH) to combat COVID-19 epidemic.

المساهمة في دعم جهود وزارة الصحة لمواجهة تفشي فيروس كورونا المستجد (كوفيد 19).

As disclosed on 19 March 2020 that Annual General Meeting of Sembcorp Salalah Power & Water Company ("the Company") was suspended until further notice and hence proposed CSR budget in AGM agenda was not approved by the Shareholders. In view of prevailing COVID-19 pandemic situation, the Company would like to advise the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the investor community that the Company will spend 50% of its proposed CSR budget to support Ministry of Health (MOH) to combat COVID-19 epidemic.

كما هو موضح في 19 مارس 2020 ، تم تعليق إجتماع الجمعية العامة العادية السنوي لشركة سيمبكورب صلالة للطاقة والمياه ("الشركة") حتى إشعار آخر ، وبالتالي لم يوافق المساهمون على ميزانية المسؤولية الاجتماعية للشركة المقترحة في جدول أعمال إجتماع الجمعية العامة العادية السنوي، وفي ظل الظروف الاستثنائية لمواجهة تفشي فيروس كورونا المستجد (كوفيد 19) ، تود الشركة إبلاغ الهيئة العامة لسوق المال وسوق مسقط للأوراق المالية ومجتمع المستثمرين بأن الشركة ستساهم بنسبة 50٪ من ميزانيتها المقترحة للمسؤولية الاجتماعية لدعم جهود وزارة الصحة لمواجهة تفشي فيروس كورونا المستجد (كوفيد 19).

Regards,

وتقبلو فائق الاحترام والتقدير

Disclosure Officer

مسؤول الإفصاح

